
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 17. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AN

Hvordan kan effektiviseringskravene til sygehusene gennemføres, uden det bliver til kva-

litetsforringelser for patienter og personale, når der ikke er evidens for, at effektiviserin-

gerne vil føre til reelle gevinster på sygehusene?

Der henvises til artikler i Dagens Medicin 13/12-19: ”Hospitaler har fået opgjort effektivi-

seringskrav forskelligt”, og ”Fremtrædende sundhedsøkonom: I tvivl om hurtige effektivi-

seringer til supersygehuse var klogt”.

https://dagensmedicin.dk/hospitaler-har-faaet-opgjort-effektiviseringskrav-forskelligt/

https://dagensmedicin.dk/fremtraedende-sundhedsoekonom-i-tvivl-om-hurtige-effektivise-

ringer-til-supersygehuse-var-klogt/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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